
'Nobel'i hak etmiyorum'
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Nobel Barış Ödülü'ne layık görülen Malala Yusufzay, "Nobel Barış Ödülü'nü hak etmediğimi
söylüyordum. Hala da buna inanıyorum. Ama bu ödülün beni kampanyalarımı sürdürmek ve
cesaretlendirmek için verildiğini biliyorum" diye konuştu.
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